
Motionen avser 2023 års verksamhet, men inkom inte till distriktsstyrelsen förrän 
vid årsmötet 2024.

Distriktets ger nu sitt utlåtande angående motioner från Karlstadsortens biodlareförening. 
 
Motion 1: Reducerad kostnad om lokal och mat är föreningens yrkande
A. Att distriktets årsmöte hålls i lokaler med ingen eller låg lokalhyra
B. Att lokalföreningarnas representanter bjuds på en enklare förtäring i samband med 

årsmötet, t.ex. kaffe/thé istället för lunch.
Distriktets svar:
A. Distriktet vill genomföra årsmötet i olika delar av Värmland då föreningarna är spridda 

i hela länet har distriktet och därför sökt lokaler som är lämpliga, billiga och nära de 
olika föreningarna. 

B. Flera ombud har lång resväg och det är därför lämpligt att det serveras lunch. 
Distriktet bjuder ombuden som ersättning för milersättning som annars kan sökas. 
Orättvist, men eftersom distriktets strävan är att hålla årsmötet i olika delar av länet  
kommer alltid några har lång väg och andra kort.

Motion 2: Höjd ambitionsnivå i biodlaredistriktet är föreningens yrkande
A. Att distriktet schemalägger utskick av information (protokoll och nyhetsbrev)
B. Att öka den personliga kontakten med lokalföreningarna
C. Att distriktet efter en behovsrunda arbetar fram ett relevant paket av utbildningar och 

föreläsningar som kommer den enskilde biodlaren till nytta.
Distriktets svar: 
A-B. Distriktet har under 2024 påbörjat ett arbetat mot höjd ambitionsnivå. 
C. Under 2024 anser styrelsen att föreningens yrkande är uppfyllt. För 2025 års 

årsmöte föreslår distriktet fortsatta utbildningar och föreläsningar, vilket framgår av 
Verksamhetsplan 2025.


